
SPRAWOZDANIE Z PRACY KOMISJI OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  
Komisja w maju spotkała się podczas dwóch posiedzeń: 14 i 21. 05. 2021r. 

 
Dnia 14. 05.2021 r. członkowie komisji omówili następujące tematy: 

1. Analiza sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu za rok 2020 oraz analiza i 
ocena wykonania budżetu za rok 2020 w zakresie działalności komisji. 

2. Informacja o projektach edukacyjnych podjętych w placówkach edukacyjnych, ze 
szczególnym uwzględnieniem projektów eko. 

3. Analiza sprawozdania GOKiS z wykonania budżetu za rok 2020 oraz ocena wykonania 
budżetu za rok 2020. 

4. Sprawy różne. 

W posiedzeniu udział wzięli radni : 
1. Katarzyna Sebzda-Sztul - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
2. Dawid Ludwikowski  
3. Wanda Laszczyńska                                              
4. Tomasz Giniewski                                                   
5. Jerzy Osiński                                                     
6. Antoni Kopeć  
                                                         
W posiedzeniu uczestniczyli:  
Pełniący funkcję Burmistrza Miasta i Gminy – Julian Żygadło 
Skarbnik Gminy – Małgorzata Golian 
Dyrektor ZOJO – Marta Askaldowicz-Figiel 
Wydział ds. WIP– Ewa Figas 
z-ca dyrektora GOKiS – Czesław Smolarski 
Gł.księgowa GOKiS – Alicja Błażejko 
 
 
Ad. 1. 
Informację o realizacji budżetu za 2020 rok przedstawiła Skarbnik Małgorzata Golian. 
Skarbnik omówiła ogólne dane dotyczące planowanych dochodów, dochodów po zmianach 
oraz wydatków. Szczegółowo omówiła wydatki z budżetu w zakresie zadań z zakresu 
działania komisji. 
75 % kwoty przeznaczonej na oświatę stanowią płace, subwencja pokrywa tylko w 60 %  te 
wydatki, w 15 % koszty płac pokrywa gmina, 
Omówiono wydatki celowe, dotacje dla stowarzyszeń, w planie na dotacje przeznaczono 642 
tys. zł a wykonanie o 140 tys. 
Poruszono kwestię dowozu uczniów do szkół w dobie pandemii, kiedy wszystkie szkoły były 
zamknięte, a wykonanie po stronie wydatków jest wysokie – dyrektor ZOJO odpowiedziała, 
że realizowany był dowóz dzieci niepełnosprawnych oraz dowóz na pływalnię Delfinek. 
Barbara Kuriata-Puzio wydział PiRI omówiła realizację oświatowych zadań inwestycyjnych 
realizowanych w 2020 roku: 

1. Budowa Zespołu szkolno-przedszkolnego w Krzeptowie plan 700 000 zł. wykonanie 
440 340 zł  62% na opracowanie dokumentacji, 



2. Budowa Zespołu żłobkowo-przedszkolnego w Kątach Wrocławskich przy 
ul.Sybiraków,  
Przedszkole  plan 7 852 000 zł,   wykonanie 3 111 963 zł. 
Żłobek   plan 4 078 214  zł.,   wykonanie  561 917 zł. 

Dyrektor ZOJO poinformowała o konkursach na dyrektorów przedszkoli: 
- na dyrektora przedszkola nr 1 nie wpłynęła żadna oferta 
- na dyrektora przedszkola nr 2 termin składania ofert upływał w dniu posiedzenia komisji 
Jeśli chodzi o wybór dyrektora żłobka to urząd powinien dokonać wyboru i nadać akt 
założycielski dla placówki jaką jest żłobek publiczny. 
Pan Piotr Neczaj wydział PRI  poinformował o realizacji inwestycji kompleksu sportowego 
przy ul. Zwycięstwa w Kątach Wrocławskich, zakres podstawowy bieżni powinien być na 
dzień posiedzenia komisji wykonany, zostanie chodnik, w tym miesiącu powinien być 
dokonany odbiór prac. 
Członkowie komisji zostali poinformowani o  odbiorze kontenera na boisku w 
Bogdaszowicach. 
 
Ad. 2. 
Dyrektor ZOJO omówiła programy edukacyjne realizowane w placówkach oświatowych, 
radni otrzymali pisemną informację .  
 
Ad. 3. 
Wykonanie budżetu GOKiS omówiła gł. księgowa, Pani Alicja Błażejko 
Radni omówili wnioski do budżetu. Weryfikowano, czy były ujęte, a m.in. czy był ujęty 
remont dachu na hali przy ul. Brzozowej. Wniosek był składany, ale nie został uwzględniony. 
Poinformowano członków komisji, że w hali były wykonywane prace doraźne, aktualnie 
oczekiwana jest ekspertyza dachu, prawdopodobnie niezbędna będzie wymiana kotła 
grzewczego. 
Ustalono jednak, że wymiana kotła na hali nie będzie konieczna, natomiast konieczna będzie 
drobna naprawa i wymiana łożysk – brak jest styku z programatorem. 
 
Ad. 5.  
Komisja poruszyła problem opisany w piśmie skierowanym do członków KOKiS, podpisanego 
jako pracownicy GOKiS, pismo opisuje nieprzychylną atmosferę wśród pracowników oraz na 
linii przełożony – pracownicy. Członkowie komisji zasugerowali spotkanie dyrektora z załogą i 
wyjaśnienie wszystkich kwestii podnoszonych w piśmie. Zastępca dyrektora zapewnił, że 
będzie dążył do oczyszczenia sytuacji, przedstawił sprawę związaną z Panią Agnieszką 
Bujoczek, która mimo składanych Jej propozycji złożyła wypowiedzenie, jako powód podała 
brak porozumienia w sprawie wynagrodzenia i miejsca pracy. Dyrektor jest w trakcie 
udzielania odpowiedzi na petycję 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała propozycje udzielenia dotacji dla kościołów: 

1. Gniechowice 60 000 zł   - opinia pozytywna jednogłośnie  
2. Smolec  40 000 zł - opinia pozytywna jednogłośnie 

 
 
 
 



Komisja podjęła wniosek: 
 

1. Wniosek o rozpoczęcie czynności związanych z powołaniem Rady Sportu, ustalenie 
kryteriów  i składu osobowego w uzgodnieniu  z Komisją Oświaty, Kultury i Sportu. 

 
 
Dnia 21.05.2021r. członkowie komisji podjęli następujące tematy: 
1. Wizyta na budowie żłobko-przedszkola. Omówienie spraw związanych z organizacją 
żłobka.  
2. Opiniowanie wykonania budżetu za 2020 r. w zakresie działania komisji. 
3. Sprawy różne. 
 
W posiedzeniu udział wzięli radni : 
1. Katarzyna Sebzda-Sztul - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
2. Dawid Ludwikowski  
3. Wanda Laszczyńska                                              
4. Tomasz Giniewski                                                   
5. Jerzy Osiński - nieobecny                                                          
6. Antoni Kopeć  
                                                         
W posiedzeniu uczestniczyli:  
Pełniący funkcję Burmistrza Miasta i Gminy – Julian Żygadło 
Dyrektor ZOJO – Marta Askaldowicz-Figiel 
Wydział ds. WIP– Ewa Figas 
 
Ad. 1. 
Od godz. 9,00 do 10,00 wizyta na budowie żłobko-przedszkola z udziałem radnych 
(członków Komisji). 
Po zakończeniu wizyty, o godz. 10:00 odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i 
Sportu (stacjonarne).  
 
Ad. 1.  Omówienie spraw związanych z organizacją żłobka.  
  Pełniący funkcję Burmistrza, Pan J. Żygadło wskazał, że w kolejnym tygodniu planowane jest 
spotkanie z Dyrektorem ZOJO w sprawie żłobko-przedszkola. Będzie przygotowana 
informacja dot. przedmiotowego obiektu. Do dnia dzisiejszego członkowie komisji nie 
otrzymali żadnej informacji w zakresie powołania placówki - żłobka publicznego. 
Podczas podsumowania wizyty uznano, że termin 31.07.2021 r. na uzyskanie pozwolenia na 
użytkowanie jest realny do zrealizowania, a otwarcie obiektu od 1.09.2021 r.  
Raz jeszcze omówiono kwestię wód opadowych i sprawę uzyskania pozwolenia wodno-
prawnego, która na dzień posiedzenia komisji była w toku. Radni pozytywnie ocenili prace 
budowlane. Nie było istotnych zastrzeżeń dot. budowy żłobko-przedszkola. Padła prośba do 
Dyrektora ZOJO na rozważenie montażu drabinek (do rozciągania) w sali zabawowej. (drabinki 
będą zamontowane w ramach zestawu wielofunkcyjnego – gimnastycznego) 
Poruszono kwestię montażu ,,żagli’’(osłona przed słońcem). Jednakże zgodnie z  projektem 
wymagane jest  postawienie pergoli, w związku z czym w najbliższej przyszłości trzeba będzie 
znaleźć środki na zakup i montaż ww. „żagli”. 



Radni zostali poinformowani, że wyposażenie kuchni jest zamówione zgodnie z 
obowiązującymi standardami. 
 
Ad. 2.  Opiniowanie wykonania budżetu za 2020 r. w zakresie działania komisji 
 Opiniowanie wykonania budżetu za 2020 r. w zakresie działania komisji. 
Głosowanie: obecnych 5 radnych. 1 radny – przeciw (A. Kopeć), 4 radnych – za. 
Wykonanie budżetu zostało zaopiniowane pozytywnie. 
 
Ad. 3. 
   Pani Ewa Figas wskazała na problem związany z wnioskiem Parafii Rzymskokatolickiej w 
Smolcu,  w sprawie przyznania dotacji z budżetu Gminy na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków na 
terenie Miasta i Gminy Kąty Wrocławskie.  
Nazwa zadania. 
Fumigacja kościoła parafialnego. 
,,Projekt wnętrza kościoła p.w. Narodzenia NMP w Smolcu. Opracowanie dokumentacji 
ikonograficznej wraz z uzyskaniem zaleceń konserwatorskich od Wojewódzkiego 
Konserwatora Zabytków oraz przeprowadzenia wstępnych badań stratygraficznych i 
architektonicznych wnętrza kościoła.’’ 
Niestety firma przeprowadzająca fumigację – wycofała się.  Ksiądz dostarczy informację dot. 
stolarki okiennej i wnętrza kościoła.  
Wymagana jest autopoprawka do projektu w zakresie wyłączenia z zakresu prac fumigacji 
kościoła parafialnego. Zadanie otrzyma nazwę ,,Projekt wnętrza kościoła p.w. Narodzenia 
NMP w Smolcu. Opracowanie dokumentacji ikonograficznej wraz z uzyskaniem zaleceń 
konserwatorskich od Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków oraz przeprowadzenia 
wstępnych badań stratygraficznych i architektonicznych wnętrza kościoła.’’  
Radni po dyskusji podjęli głosowanie nad wprowadzeniem autopoprawki do 
przedmiotowego projektu. 
Głosowanie: obecnych 5 radnych.  Wynik głosowania: 5 radnych – za. 
Opinia pozytywna. 
 
   Pani Ewa Figas przedstawiła również do zaopiniowania wniosek Klubu LKS Sadków dot. 
dotacji na wsparcie piłki nożnej w kwocie 10 tys. zł. Wniosek złożony w terminie – 
08.03.2021r. 
Poddano pod głosowanie wniosek Klubu LKS Sadków o przyznanie wsparcia finansowego na 
realizację zadania z zakresu rozwoju sportu pod nazwą ,,Współzawodnictwo i 
upowszechnianie piłki nożnej w 2021 r.’’ 
Głosowanie: obecnych 5 radnych.  Wynik głosowania: 5 radnych – za. 
Opinia pozytywna. 
 
W związku z doniesieniami medialnymi dot. nieprawidłowości w Akademii Piłkarskiej 
Jedenastka członkowie komisji zadecydowali, iż należy zaczerpnąć informacji o toczącym się 
w Dolnośląskim Związku Piłki Nożnej postępowaniu wobec Akademii Piłkarskiej Jedenastka. 
Klub otrzymuje dotację z budżetu Gminy dlatego Komisja Oświaty, Kultury i Sportu wnosi o 
skierowanie pisma do Dolnośląskiego Związku Piłki Nożnej oraz Klubu Jedenastka o 
przedstawienie stanowiska w przedmiotowej sprawie.    
 



Głosowanie: 5 radnych – za. Wniosek został przyjęty. 
 
Przewodnicząca komisji przedstawiła do zaopiniowania  sprawozdanie dot. współpracy z 
organizacjami pozarządowymi. 
Informacje uzupełniła Pani Ewa Figas o ilość zrealizowanych projektów, tj. 35: 
Wsparcie w wysokości    681 300,00 zł.; Wykorzystano 604 829, 40 zł. Część niewykorzystana 
została zwrócona .  
 
Opiniowanie sprawozdania dot. organizacji pozarządowych: 5 radnych ,,za’’. 
Opinia pozytywna. 
              
  
 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Katarzyna Sebzda-Sztul 

  


